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Klobčič vprašanj
se odvija!

Minilo je leto dni, odkar so se krajani
šestih KS odločali za devet novih. V
ospredju vprašanj ob konstituiranju or-
ganov krajevnih skupnosti pa so bila v
velikem številu teh novih KS najbolj
aktualna prav vprašanja zagotovitve
prostorov, namenjenih osnovnemu de-
lovanju krajevne samouprave. Z veliko
mero posJuha in prizadevanj »prejš-
njih« KS in pa občinskega izvršnega
sveta se je klobčič vprašanj okrog ra-
zvozlavanja te problematike že precej
odvil. Velja pa v prvi vrsti podčrtati, da
je bila že leta 1980 razrešena tovrstna
problematika v krajevnih skupnostih
Stane Sever, Pijava Gorica, Murgie in
Rakova Jelša. Vse te rešitve pa v vseh
primerih niso dokončne, nudijo pa v
tem času osnovne pogoje delovanja
krajevne samouprave.

V lanskem Ietu je trik> za razreševa-
nje prostorske stiske novih KS dodelje-
nih 2 mflijona dinarjev, iz proračuna za
leto 1981 pa je zagotovljenih 8,5 mili-

jona dinarjev. Tri krajevne skupnosti in
Ljubljanski urbanistični zavod so našli
skupen jezik pri vprašanju, kje naj bi
bili odslej novi prostori za delo KS. Gre
za krajevne skupnosti Galjevica, Zeleni
log in Rudnik. Za vse je izdelana loka-
cijska dokumentacija, za Galjevico in
Zeleni log sta zemljišči že dokončno
pridobljeni, v primeru Rudnika pa so v
teku pridobivanja še nekaterih soglasij.
Tudi izvršni svet je potrdil nove lokad-
je in sicer: za KS Galjevica v neposre-
dni bližini nove šole, za KS Rudnik v
Tomčevi dolini, za KS Zeleni log pa že
predlagano. Na teh lokacijah bodo kra-
jevne skupnosti same pripravile teme-
lje za postavitev objektov montažnega
tipa - Jelovica. Ti montažni objekti so
prirejeni za potrebe osnovnega delova-
nja krajevne samouprave, saj so temu
primerno tudi načrtovani. Kot smo že
pisali, pa so dela za preureditev prosto-
rov za delovanje KS v Iški vasi, odprto
ostaja le vprašanje v KS Peruzzi.


